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Ärendeutskrift

Ärende 12870
Skapat 2023-10-11 av  (Mina Sidor)

Avslutat: Nej

Förslaget gäller
Kultur och fritid

Rubrik
Stort kallbadhus längs kusten

Sammanfattning
Andra städer och även mindre orter har stora kallbadhus längs kusterna.
Varför har inte Göteborg det? Det �nns forskning som visar att vinterbad främjar hälsan.

Hela förslaget
Att det byggs ett stort kallbadhus i Göteborg längs kusten.
De ideella bastuna i Långedrag och Askim drivs ideellt och har begränsade öppettider.
Dessutom vill Göteborgs kommun nu riva huset där Askims bastuklubb är inhyst och där vi
är många som vinterbadat i trevlig miljö och stämning med stora omklädningsrum och
bastuar. Askim har också haft �est öppettider.

Slutdatum
2024-01-10

Jag som lämnar förslaget bor i
Sydväst: Älvsborg

Min ålder är
71-80

Status
Samlar underskrifter

Taggar
KALLBADHUS

Förslaget lämnas till
Stadsmiljöförvaltningen




